

الشروط والأحكام

يجب إتمام عملية الدفع باستخدام بطاقة ائتمانية مؤهلة صادرة عن البنك التجاري.

يجب على العميل طلب الخصم من موظفي الشركة قبل إتمام عملية التوصيل.

تخضع خدمة التوصيل لمدى توافر المنتجات في الدوحة. ولا تُحجز المنتجات مسبقاً، وتبقى خاضعة للبيع المسبق إلى حين تأكيد الطلب.

يسري العرض فقط لدى معرض Garmin الرئيسي التابع لمؤسسة جاسم أحمد اللنجوي التجارية، الموزع المعتمد لمنتجات Garmin (طريق سلوى ومركز الجبر).

يسري العرض لمدة ستة أشهر من تاريخ بدء سريانه، ويجوز تجديده بعد مراجعته وموافقة الطرفين.

تشمل جميع منتجات Garmin ضماناً لمدة سنة واحدة من تاريخ الشراء.

يسري هذا العرض اعتباراً من 19 يوليو 2026 وحتى 31 أكتوبر 2026.

Terms & Conditions

- 1 Payment must be made with an eligible Commercial Bank Credit Card.
- 2 Customer must request the discount from the company staff before making delivery.
- 3 Delivery is subject to availability from stock held in Doha. Items are not reserved and remain subject to prior sale until order confirmation.
- 4 The offer is valid only at the Main Garmin Showroom – at Jassim Ahmed Al Lingawi Trading – Garmin Authorized Distributor (Salwa Road & Al Jabor Center).
- 5 The offer is valid for six months from the starting date. The offer can be subject to renewal after being reviewed by both parties.
- 6 All the Garmin products are offered a one-year warranty from the date of purchase.
- 7 This offer is valid from 19 July 2026 until 31 October 2026.